
Indkaldelse til Generalforsamling i Vinterbadeklubben 
OdinsVig 

Tid: torsdag den 19. september 2024 klokken 19.00 
Sted: Finlandsgade 1, stuen 
S000 Odense C 

Dagsorden: 
a) Valg af  dirigent 
b) Valg af  referent 
c) Godkendelse af  referat fra sidste generalforsamling 
d) Formandens beretning 
e) Godkendelse af  regnskab og forelæggelse af  budget 
f) Indkomne forslag 

o (Forslag der ønske behandlet på generalforsamlingen, skal være formanden 
i hænde mindts2 uger før generalforsamlingen). 

g) Fastlæggelse af  indmeldelsesgebyret for det kommende år 
h) Valg af  bestyrelse (herunder suppleanter) og valg af  revisor og revisorsuppleant 

• Kirsten Edlefsen (KE): Modtager ikke genvalg 
• Anne Dorthe Christensen (ADC): Modtager ikke genvalg 
• Martin Dannevang: Modtager evt genvalg 
• Ole Xaver Madsen: Modtager ikke genvalg 

• Valg af  2 bestyrelsessuppleanter 
• Emil Dan Kreutzfeldt Rasmussen: Modtager evt genvalg 
• Her er der plads til dig! 

• Valg af  revisor 
• Martin Sløk: Modtager evt. genva]g 

• Valg af  revisorsuppleant 
• Lasse E. Rasmussen: Modtager evt: genvalg 

• Eventuelt 

Referat (adc): 
Fremmødte: 11 inklusiv den afgående bestyrelse 

Indledning – og til erstatning for pkt. d) Formandens beretning: 

Den konstituerede formand Kirsten Edlefsen (KE)bød velkommen og brugte 
indledningsvist lidt tid på at redegøre for historiske forhold og nedslagspunkter fra 
Klubbens historie. Særligt skal nævnes de mange år hvor fundraising til en sauna havde 
været meget vigtigt omdrejningspunkt for klubbens arbejde. Ved generalforsamlingen 



sidste år blev det oplyst at kommunen havde trukket deres støtte til en ekstra sauna på 
havnebadets område, hvilket betød at der ikke var den nødvendige økonomi i foreningen 
til at købe og drive en sauna for medlemmerne alene. Derfor var sidste år fokus på at få 
en forening med et større socialt engagement i relation til foreningens medlemmer. Der 
er blandt andet lavet et årshjul for aktiviteter, som kan gives til og benyttes af  en nye 
bestyrelse. 

Der var flere spørgsmål til konstitutionen af  den afgående bestyrelse og manglende 
kommunikation til medlemmerne.  KE forklarede at der havde været meningsforskelle i 
bestyrelsen omkring forvaltningen af  de udadrettede aktiviteter i foreningen og derfor 
havde tidligere formand og kassere valgt at melde sig ud med omgående virkning. Den 
resterende bestyrelse valgte herefter at indkalde nye kræfter og gøre foreningsåret færdigt 
og herefter at overlade til en ny bestyrelse, at sætte deres retning for foreningen. 

I relation til kommunikation beklagede KE at kommunikationen havde være mangelfuld 
på mange områder. Dette skyldtes dels et bevidst valgt om ikke at have diskussioner som 
kunne udvikle sig i ukonstruktiv retning, men også fordi ingen i den konstituerede 
bestyrelse besad den nødvendige kunnen inden for SoMe og IT i det hele taget.  

Herefter blev punkterne i generalforsamlingen genoptaget. 

a) Dirigent: Ole Madsen  

b) Referent: Anne Dorte Christensen 

c) Referatet fra 2022-2023 – godkendt, med bemærkning om at det 
her kunne læses at Projektet omkring Saunaen ville blive 
ualmindeligt vanskeligt at realisere 

d) Se indledning ovenfor – og det kunne konstateres at 
generalforsamlingen var lovligt varslet 

e) Der kunne kun fremlægges et ringe og meget utilstrækkeligt 
”regnskab” og den konstituerede kassere bad de fremmødte om 
lov til og tillid til at den gamle bestyrelse ville overdrage et færdigt 
og gennemgået regnskab, når den nye bestyrelse havde konstitueret 
sig. Dette blev accepteret af  de fremmødte. ADC har på mødet 
fået mulighed for hjælp af  medlem af  Odinsvig og afleverer 
regnskab til den nye bestyrelse. 

f) Ingen indkomne forslag 



g) Fastlæggelse af  indmeldingsgebyret:  150 kr. blev vedtaget, med 
bemærkning om at foreningens økonomi er meget sparsom og ikke 
giver anledning til etablering af  større events for medlemmerne. 

h) Den nye bestyrelse består af: 

o Sanne  

o Mette (ikke tilstede men både mundtligt og skriftlige 
tilsagn om at ville være en del af  den nye bestyrelse 

o Martin Dannevang 

o Revisor:  

Martin Sløk var ikke til stede – Sløk er blevet 
kontaktet af  MD, KE og ADC. 

o Revisor suppleant:  

Lasse E Rasmussen havde tilkendegivet at han 
modtog genvalg 

Evt: de fremmødte anerkendte den afgående bestyrelse beslutning om at holde fast om 
end den kommunikation de kunne have ønsket sig udeblev. Ligeledes kunne den 
afgående bestyrelse aflive myter om at der havde været et voldsomt forbrug af  
foreningens penge, hvilket også kunne afkræftes. 

KE afsluttede med at love den nye bestyrelse af  den ville få al den støtte og gode 
overlevering af  foreningens materialer og økonomi i umiddelbar tilknytning til deres 
konstituering. 

30. september 2024 - ADC


